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Kaupunginhallitus 16.08.2021 § 168

Valmistelija: Kaupunginjohtaja Markku Lumio

* * * * * * * * on tehnyt oikaisuvaatimuksen kaupunginhallituksen pää tök ses tä 28.6.2021
§ 153, mikä koskee kaupungin hallinnon kokoamista.
Päätöksessä todetaan, että kaupungin hallinto kootaan Kauppatie 109 -ra ken nuk sen
lasisiipeen ja Ylihärmän palvelutoimistoon. Tämä on tarkoitus toteuttaa vuo den 2021
aikana.

Kauppatie 109 -rakennuskompleksia on tutkittu moneen kertaan. Viimeisin ra port ti ja
kustannuslaskelma on tehty keväällä 2021 (A-Insinöörit Oy). Siinä on las ket tu
kustannukset, mikäli koko rakennus korjattaisiin täydellisesti. Sen to teut ta mi nen ei ole
ajankohtainen.

Kaupungintalon lasisiivestä on tehty hankesuunnitelma (Motiivi Oy). Siinä la si sii ven tilat
(luokat) on muutettu toimisto- ja kokoushuoneiksi. Niihin sijoitetaan noin 15 työntekijää
sivistystoimesta ja kehityskeskuksesta. Näin saadaan koko hal lin to kaupungin omiin
tiloihin kahteen osoitteeseen.

Kustannusarvio ja tilasuunnitelma tuodaan kaupunginhallitukseen syyskuussa 2021.
Näin ollen ei ole mitään syytä kumota päätöstä tai palauttaa sitä val mis te luun.

Kaupunginjohtajan esitys:

Kaupunginhallitus hylkää oikaisuvaatimuksen.

Asian käsittely:

Jari Välikangas esitti, että kaupunginhallitus kumoaa päätöksensä ja palauttaa sen
uudelleen valmisteluun siten, että lasisiiven muutostöiden suunnitelmat, kus tan nus ar vio
ja Alahärmän palvelutoimiston sulkemisesta tulevat säästöt sel vi te tään.

Petri Hietamäki kannatti Välikankaan esitystä.

Puheenjohtaja totesi, että koska on tehty kaupunginjohtajan esityksestä poik kea va,
kannatettu esitys, on suoritettava äänestys.

Puheenjohtajan esityksestä äänestys hyväksyttiin suoritettavaksi ni men huu to ää nes tyk-
se nä siten, että kaupunginjohtajan esitystä kannattavat äänestävät "jaa" ja Jari
Välikankaan esitystä kannattavat äänestävät "ei".

Suoritetussa äänestyksessä annettiin
 7 "jaa" -ääntä
 5 "ei" -ääntä.



Kaupunginjohtajan esityksen puolesta äänestivät Annukka Annala, Mika Kan kaan syr jä,
Tuula Mäki-Fränti, Matias Peltonen, Anna-Leena Sorvisto, Juhani Hauk ka la ja Ville
Virrankoski.
Jari Välikankaan esityksen puolesta äänestivät Petri Hietamäki, Helena Kuop pa la, Sirpa
Lammi, Seppo Malmi ja Jari Välikangas.

Päätös:

Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan esityksen äänin 7 - 5.

Lisätietoja: Kaupunginjohtaja Markku Lumio, puh. (06) 2412 9200,
etunimi.sukunimi@kauhava.fi
______________________________


